
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

2017. március 1-jén, szerdán 8:00 órakor megtartott nyílt ülésének 
 

jegyzőkönyve 
 
Őrbottyán Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2017. (III.01.) önkormányzati 
rendelete az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2017. évi 
illetménykiegészítéséről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2017. (III.01.) önkormányzati rendelete 
a talajterhelési díjról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2017. (III.01.) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 8/2016. (III. 03.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2017. (III. 03) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2017. (III.01.) önkormányzati rendelete 
a közterületek elnevezéséről és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 5/2015. (III. 26.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 
21/2017. (III. 01.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
22/2017. (III. 01.) határozat a polgármesteri beszámolóról 
23/2017. (III. 01.) határozat a napirendi pontokról 
24/2017. (III. 01.) határozat az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal 2016. évi munkájáról szóló 
beszámolójáról 
25/2017. (III. 01.) határozat az alpolgármester 2016. évi beszámolójáról 
26/2017. (III. 01.) határozat az Ügyrendi Bizottság 2016. évi tevékenységének beszámolójáról 
27/2017. (III. 01.) határozat a Pénzügyi Bizottság beszámolójáról 
28/2017. (III. 01.) határozat a Humánügyi Bizottság beszámolójáról 
29/2017. (III. 01.) számú határozat Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és 
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról a 2018-
2020. évekre 
30/2017. (III. 01.) határozat a civil szervezetek részére a 2017. évi költségvetésben biztosított 
támogatásról 
31/2017. (III. 01.) határozat a Polgárőrség 2017. évi támogatásáról 
32/2017. (III. 01.) határozat az egyházak 2017. évi támogatásáról 
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Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. március 1-jén, szerdán 8:00 
órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 (2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 99.) 
 
Jelen vannak: Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István Ferenc  alpolgármester 
 Benedek Éva   képviselő 
 Cserepka András   képviselő 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő 
 Dékány András   képviselő 
 Kiss László    képviselő  
 Kollár Sándor   képviselő 
 Lehoczky Enikő    képviselő (8:02-től) 
 Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző  
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Lehoczkyné Franyó Hajnalka Arteries Stúdió 
 Könyvesi Csaba   polgárőrség 
 Szoboszlai Józsefné  élelmezés 
 Takács-Sánta Ágnes  Műv.ház 
 Muzsay Márta   családsegítő 
 Balázsné Szalai Katalin  óvodavezető (8:01-től) 
 Rohfeld Anita   jegyzőkönyvvezető 
 
NAPIRENDEK 

 
Nyílt ülés keretében: 

 
1. Polgármesteri Hivatal 2016. évi beszámolója 
2. Az alpolgármester 2016. évi beszámolója 
3. Ügyrendi bizottság 2016. évi beszámolója 
4. Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság 2016. évi beszámolója 
5. Humánügyi bizottság 2016. évi beszámolója 
6. Az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 2017. évi illetménykiegészítése 
7. Önkormányzati rendelet alkotása a talajterhelési díjról 
8. A közterületek elnevezésének és a házszám megállapításának szabályairól szóló önkormányzati 

rendelet módosítása 
9. Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 8/2016. (III. 03.) önkormányzati 

rendelet módosítása 
10. Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2018-2020. évekre 
11. Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése 
12. Egyebek 

 

Kmetty Károly polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 
fővel van jelen, határozatképes. Lehoczky Enikő nem jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, 
nyílván hamarosan megérkezik. Hitelesítőnek Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselőt kérem fel. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyzőkönyv hitelesítő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2017. (III. 01.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017. március 1-jén, szerdán 8:00 órakor 
tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselőt választja.  
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Kmetty Károly polgármester: Szeretném felkérni az Ügyrendi bizottság elnökét, hogy a 
vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettséggel kapcsolatban tájékoztassa a Képviselő-testületet. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Tájékoztatom a tisztelt Képviselő-testületet, hogy az 
Ügyrendi Bizottság megvizsgálta, hogy a Képviselő-testület tagjai vagyonnyilatkozat-tételi 
kötelezettségüknek eleget tettek-e. A bizottság megállapította, hogy polgármester és a képviselők 
vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségüknek mind maguk, mind hozzátartozójuk nevében mindannyian, 
határidőn belül eleget tettek. Köszönöm szépen. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdés, interpelláció hozzám írásban nem érkezett. A polgármesteri 
beszámoló ki lett küldve, ezzel kapcsolatban van valakinek kérdése?  

Benedek Éva képviselő: Benne van, hogy a szerződés megkötés megtörtént az Óvoda utcai 
ingatlannal kapcsolatban. A költözés is megtörtént már? 

Kmetty Károly polgármester: Még nem, a várható költözés időpontja március 15. és március 30. 
közötti időszak. 

Cserepka András képviselő: Fel szeretném hívni a figyelmet arra, hogy a meghívóban nem szerepel 
a polgármesteri beszámoló. Illetve a jelezném, hogy a polgármesteri beszámoló sem jutott el hozzám. 

- Balázsné Szalai Katalin bejött a terembe 8:01-kor. 

Dékány András képviselő: A honlapra is felkerül a polgármesteri beszámoló, ilyen esetben 
megtekinthető ott is. 

- Lehoczky Enikő bejött a terembe 8:02-kor. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek kérdése ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincsen, 
akkor, aki elfogadja a beszámolót, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett a polgármesteri beszámolóról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 22/2017. (III. 01.) határozata a 
polgármesteri beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri beszámolót elfogadta. 

Kmetty Károly polgármester: Napirendekre térünk át. Van-e valakinek a napirendi ponttokkal 
kapcsolatosan módosító javaslata? Amennyiben nincs, akkor, aki elfogadja a napirendi pontokat, az 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontokról 9 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 23/2017. (III. 01.) határozata a napirendi 
pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2017. március 1-jén, szerdán 8:00 órakor 
tartandó rendes ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Polgármesteri Hivatal 2016. évi beszámolója 
2. Az alpolgármester 2016. évi beszámolója 
3. Ügyrendi bizottság 2016. évi beszámolója 
4. Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság 2016. évi beszámolója 
5. Humánügyi bizottság 2016. évi beszámolója 
6. Az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 2017. évi illetménykiegészítése 
7. Önkormányzati rendelet alkotása a talajterhelési díjról 
8. A közterületek elnevezésének és a házszám megállapításának szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet módosítása 
9. Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 8/2016. (III. 03.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
10. Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2018-2020. évekre 
11. Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése 
12. Egyebek 
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1. napirendi pont: Polgármesteri Hivatal 2016. évi beszámolója 

- Valamennyi bizottság tárgyalta. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Ügyrendi bizottság a beszámolót a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a beszámolót a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a beszámolót, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 24/2017. (III. 01.) határozata az 
Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal 2016. évi munkájáról szóló beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző beszámolóját a Polgármesteri 
Hivatal 2016. évi munkájáról elfogadja.  

2. napirendi pont: Az alpolgármester 2016. évi beszámolója 

- Valamennyi bizottság tárgyalta. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Ügyrendi bizottság a beszámolót a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a beszámolót a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a beszámolót, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2017. (III. 01.) határozata az 
alpolgármester 2016. évi beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alpolgármester 2016. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja.  

3. napirendi pont: Ügyrendi bizottság 2016. évi beszámolója 

- Tárgyalta az Ügyrendi bizottság. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi bizottság a beszámolót a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, 
aki a beszámolót elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2017. (III. 01.) határozata az Ügyrendi 
Bizottság 2016. évi tevékenységének beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi Bizottság 2016. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja.  

4. napirendi pont: Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság 2016. évi beszámolója 

- Tárgyalta az Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a beszámolót a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, 
aki a beszámolót elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 27/2017. (III. 01.) határozata a Pénzügyi 
Bizottság beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
2016.évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  

5. napirendi pont: Humánügyi bizottság 2016. évi beszámolója 

- Tárgyalta a Humánügyi bizottság. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság a beszámolót a képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a beszámolót, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 28/2017. (III. 01.) határozata a 
Humánügyi Bizottság beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Humánügyi Bizottság 2016. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja.  

6. napirendi pont: Az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 2017. évi 
illetménykiegészítése 

- Tárgyalta az Ügyrendi és a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi bizottság a rendelet-tervezetet a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a rendelet-tervezetet a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Dékány András képviselő: Kérném, hogy majd kerüljön javításra a bérminimum, garantált 
bérminimumra 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, aki a rendeletet 
elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2017. (III.01.) önkormányzati 
rendelete az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2017. évi 
illetménykiegészítéséről 

7. napirendi pont: Önkormányzati rendelet alkotása a talajterhelési díjról 

- Tárgyalta az Ügyrendi és a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: Itt volt egy módosító javaslat, az Ügyrendi bizottságnál, amit az 
előterjesztő befogadott, az anyag már így ment ki. 2. bekezdés 2-es paragrafusánál volt a pontosítás.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi bizottság a rendelet-tervezetet a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a rendelet-tervezetet a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, aki a rendelet 
tervezetet elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2017. (III.01.) önkormányzati rendelete 
a talajterhelési díjról 
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8. napirendi pont: A közterületek elnevezésének és a házszám megállapításának szabályairól 
szóló önkormányzati rendelet módosítása 

- Tárgyalta az Ügyrendi bizottság. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi bizottság a rendelet-tervezetet a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, aki a rendelet-
tervezetet elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2017. (III.01.) önkormányzati rendelete 

A közterületek elnevezéséről és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 5/2015. (III. 26.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

9. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 8/2016. (III. 
03.) önkormányzati rendelet módosítása 

- Valamennyi bizottság tárgyalta. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Ügyrendi bizottság a rendelet-tervezetet a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a rendelet-tervezetet a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a beszámolót, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2017. (III.01.) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 8/2016. (III. 03.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

10. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2018-2020. évekre 

- Valamennyi bizottság tárgyalta. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Ügyrendi bizottság a határozati javaslatot a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a határozati javaslatot a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a határozati javaslatot, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2017. (III. 01.) határozata Őrbottyán 
Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 
kötelezettségeinek megállapításáról a 2018-2020. évekre 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásáról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 29/A. §-ában kapott felhatalmazás alapján Őrbottyán Város Önkormányzata a 2018-2020. 
évekre vonatkozóan saját bevételeit és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 
kötelezettségeit a határozat melléklete szerint állapítja meg. 

11. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése 

- Valamennyi bizottság tárgyalta. 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Ügyrendi bizottság a rendelet tervezetet a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság a rendelet tervezetet a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor a civil szervezetek, a Polgárőrség és az egyházak támogatási összegéről külön határozatot 
kellene hozni, a megkötendő szerződésekben szoktunk egy határozatszámot szerepeltetni. Az első a 
Civil szervezetek támogatása, amit a költségvetés 7 millió forintra állított be, azért 7 millió forint, mert a 
képviselő-testület hozott korábban egy olyan döntést, hogy már az idei évben az őszi időszakban 
tudjunk dönteni a jövő évi Civil szervezetek támogatásáról, hogy a Civil szervezeteknek tervezhetőbb 
legyen a jövő évük. Tehát az idei év kerete 3,5 millió forint. Aki elfogadja a határozati javaslatot, azt 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 1 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 30/2017. (III. 01.) határozata a civil 
szervezetek részére a 2017. évi költségvetésben biztosított támogatásról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017. évi költségvetésben a civil szervezetek 
támogatására 7.000.000 Ft-ot különít el. 

Kmetty Károly polgármester: A következő ilyen belső a Polgárőrség 2017. évi támogatása. A 
költségvetés 1.200.000 forintot határozott meg. Az elnök úr jelzett, hogy szeretne ehhez hozzászólni. 

Könyvesi Csaba polgárőrség vezetője: Jeleztem polgármester úr felé, hogy átnéztük a 
költségvetésünket és ebben az évben a 800.000 forintos támogatás is elegendő lenne számunkra. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen, ez nyílván a szerződésben majd benne lesz. Ettől 
függetlenül szerintem ez a címke maradjon meg, és amennyiben nem lesz rá szükség egyeztetünk  
róla, hogyan legyen. Aki elfogadja a határozati javaslatot, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 31/2017. (III. 01.) határozata a 
Polgárőrség 2017. évi támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgárőrség 2017. évi támogatását 1.200.000 
Ft-ban határozza meg. 

Kmetty Károly polgármester: A harmadik ilyen az egyházak 2017. évi támogatásáról szól, ami a 
1.000.000 forint. Aki elfogadja a határozati javaslatot, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 32/2017. (III. 01.) határozata az 
egyházak 2017. évi támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017. évi költségvetésben az Egyházak 
támogatására 1.000.000 Ft-ot különít el. 

Kmetty Károly polgármester: Most pedig szavazást tenném fel a 2017. évi költségvetésről. Kérdés 
észrevétel nem merült fel, így aki elfogadja a költségvetést, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2017. (III. 03) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
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12. napirendi pont: Egyebek 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Lakossági megkeresés érkezett azzal kapcsolatban, hogy 
üveges gyűjtőkonténer csak a rendőrőrs mellett van kihelyezve. Körbenéztem és amennyire tudom, 
hogy merre vannak ezek a konténerek én sem találtam több gyűjtőkonténert, és a rendőrségnél 
nagyon hamar megtelik. Lehet ezzel kapcsolatosan olyat kérni, hogy a településen legalább még egy 
ilyen konténer legyen? 

Kmetty Károly polgármester: Az önkormányzat udvarában van még egy egyébként, az más dolog, 
hogy a tisztelt lakosok időnként mindent, ami létezik, beleszórnak. Igyekszünk szelektíven gyűjtetni a 
szemetet, itt van ez a lehetőség és azt hiszem még kettő darab konténerünk van kint. A bottyáni 
részen nyílván meg fogjuk vizsgálni a kihelyezés lehetőségét. Csak attól félünk, hogy megint sittet 
hordanak majd bele. Ezért van csak a rendőrségénél és itt az önkormányzat udvaránál, bár ez se 
visszatartó erő a tapasztalatok szerint. Átgondoljuk, hogy mit lehet tenni. Egyebekben a 
házszámozásról beszélnénk még egy kicsit. Volt egy kérés a bizottsági ülésen, hogy  Petra tartson 
egy rövid tájékoztatót arról, hogy mik azok az anomáliák, melyek a házszámozás során a kollégáknak 
a tudomására jutott. 

Kiskuti Petra aljegyző: Én kihasználnám az alkalmat és nem csak a problémákról szeretnék 
beszélni, hanem egy kicsit magáról a folyamatról is mondanék pár szót, hogy hogyan is néz ez ki, 
mert ez azért nem egy olyan egyszerű folyamat, mint ahogy azt adott esetben a lakosok is gondolják. 
Az egész történet onnan indult, hogy a kormány megalkotta a Központi Címregiszterről szóló 
rendeletét, amiben címellenőrzésekre kötelezte az önkormányzatokat, a saját településen lévő 
ingatlanok vonatkozásában. Természetesen a kormány nem készült fel a saját döntésének a 
végrehajtására, ezért ezeket a határidőket folyamatosan kitolta számunkra. 2016. december 31. volt a 
végleges határidő, ugyanakkor maga a Központi Címregiszter továbbra sem működik. Ezzel együtt 
viszont a kollégák túlórában folyamatosan csinálják ezeket a címellenőrzéseket. Ez Őrbottyán 
tekintetében körülbelül 3000 ingatlant jelent, és ez a címellenőrzés azt jelenti, hogy körülbelül 28 
karakterből álló ingatlan nyilvántartási azonosítót rögzítenek fel, xy koordinátákat és Őrbottyán címeit. 
Körülbelül 1000 ingatlan van Őrbottyánban, amihez csak annyi van a nyilvántartásban hozzárendelve, 
hogy  Őrbottyán. Tehát, hogy így nincs hozzá se utca, se házszám, nincs semmi hozzárendelve. Ez 
egy nagyon nagy munka és még nem végeztek a kollégák vele teljes körűen. A kiemelt utcák készen 
vannak és ennek az egész ellenőrzésnek azért van jelentősége és azért vagyunk „kénytelenek” 
csinálni, mert nem tudjuk azokat a címeket módosítani, melyek nincsenek ellenőrzöttre állítva ebben a 
nyilvántartásban. Tehát a házszám-változást vagy utcanév-változást sem tudnánk végrehajtani, ha 
ezeket a koordinátákat és azonosítókat nem rögzítenék fel a kollégák. Ez az egész folyamat tehát 
ezzel indult, ezt már tavaly óta csináljuk, sajnos még mindig vannak hiányosságok, de hát ezeket 
folyamatosan pótoljuk, ahogy haladunk előre a házszámozással.  

A folyamatot először azzal indítjuk, hogy a kollégák az építésen, Heni és Levente a megvásárolt 
programmal a digitális térképből kinyomtatják az adott utcát érintő térképszelvényeket, már rátéve az 
új tervezett házszámokat. Ehhez a korábbiakban vásároltunk a képviselő-testület jóváhagyásával egy 
programot. Amikor ez megvan, akkor kimegyünk helyszínre, általában gyalog. Hárman szoktunk 
kimenni, Heni, Levente meg én, és egyesével a helyszínen azonosítjuk be az adott ingatlanokat, ami 
sok esetben elég nehéz, mert a házszámok nagyon kevés ingatlanon vannak kint. Itt azonosítjuk be 
azokat is, ha egy ingatlanon két épület van, mert most már rögzítenünk kell, ha ugyan azon az 
ingatlanon belül több épület van és ott különböző családok laknak, most már szét kell, hogy válasszuk 
őket, A épület, B épület illetve egyéb címelem besorolásával. Közben rögzítjük azokat is, hogy hol és 
milyen formában helyezkednek el majd az új táblák, a kerítésen vagy oszlopon, mettől-meddig tart a 
számozás a táblán, tehát ezeket is mind egyesével végignézzük. Házszámozás közben mi ott egyéb 
hatósági tevékenységekre is figyelünk, adót felderítünk, állatvédelmi ügyeket kreálunk magunknak, 
illetve közösségi együttélési szabályok megsértőit is megfigyeljük és utána ilyen ügyekben is indulnak 
eljárások, így több haszonnal is jár ez a helyszíni szemle. Utána Heni összeállítja azokat a 
táblázatokat, melyek a házszámokat tartalmazzák már, a tényleges helyszíni szemle alapján, a régi 
házszámokat már összepárosítjuk az új házszámokkal.  

Ezután én elkészítem a határozatot, a szöveges része, az egy sablon alapján megy, így az azért 
viszonylag egyszerűbb folyamat. Ugyanakkor a táblázatot, azt négy nyilvántartásban ellenőrizzük és 
nézzük össze, legalább kétszer. A tulajdoni lapot, a címnyilvántartást, függetlenül attól, hogy oda lakos 
van-e bejelentkezve vagy nem. A térképet, illetve magát a lakosoknak a lakcímét, ezeket ellenőrizzük 
össze, ez egy igen csak jó pár napot igénybe vevő feladat, mert borzasztó nagy anomáliák vannak 
Őrbottyánban ilyen tekintetben. Ezt követően kerül kifüggesztésre a határozat, a honlapon és itt a 
hirdetőtáblán, ez 10 napig lóg kint és utána 5 napig van fellebbezésre lehetőség, tehát 15 napon belül 
jogerős lesz. Muszáj volt lecsökkenteni ezt az időtartamot, hogy haladni tudjunk. Amíg jogerőre vár ez 
a határozat, addig a kollégák felrögzítik a címnyilvántartásban ezeket az új címeket.  
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Ez nagyon nagy odafigyelést igénylő folyamat, így ezt ketten vagy három csinálják általában, ilyenkor 
újabb ellenőrzést hajtunk végre, hogy a lakosok közül mindenkinek meg legyen a lakcíme. Ez egy utca 
esetében, mondjuk most a Bartók Béla utcát csináltuk, körülbelül 92 végrehajtási esemény rögzítését 
jelenti és még van a másik fele. Tehát több mint 100 ilyen logikai sorozatot kell rendszerbe fűzni, 
ahhoz, hogy ez átvezethető legyen. Ilyenkor rögzítjük az épületeket, illetve amennyiben vannak 
problémás családok, hogy így mondjam, vannak olyanok, akik valaki máshoz vannak bejelentkezve, 
szóval nem ott laknak mégsem, akkor ezt még megpróbáljuk javítani. Aztán, ha jogerőre emelkedik a 
határozat, akkor az adattáblázatokat megküldjük az okmányirodának, akikkel szoros 
együttműködésben dolgozunk. Úgy működünk együtt, hogy akkor és úgy tesszük ki a határozatokat, 
hogy nekik is legyen utána elég idejük elkészíteni a lakcímkártyákat. 7-8 napnál többet azonban nem 
nagyon tudunk nekik adni, a lakosok miatt sem, hogy ne legyen olyan hosszú idő, hogy ők érvénytelen 
lakcímkártyával járkálnak. Vác teljes okmányirodája erre van ráállva, illetve a kormányablaknál is 
besegítenek, ők szétosztják maguk között a munkát. Így tudjuk ezeket megoldani. A legnagyobb az 
adminisztrációs munka, megtörténik a lakosok első körös értesítése, ez egy tértivevény nélküli levél, 
amit a kézbesítők visznek ki és dobálják be a postaládákba. 

Az ingatlantulajdonosoknak külön levél megy, ők tértivevényes levelet kapnak, ezt azok kapják, ahová 
nincs lakos bejelentkezve, őket másképpen nem tudjuk elérni. Tértivevényes levél megy még a 
cégeknek is, amelyben tájékoztatjuk őket is a lehetőségről, hogy a cégbíróság felé a változás 
bejelentést bizonyos feltételek fennállta esetén az önkormányzat átvállalja. Ezzel egy időben az 
adattábla elküldésre kerül a Deltaregister Kft.-nek is, aki végzi a közszolgáltatóknál az átvezetéseket, 
ők elkészítik a meghatalmazásokat, illetve ekkor fénymásoljuk, sokszorosítjuk a meghatalmazásokat 
és a határozatokat, itt ügye több 100 darabról beszélünk, majd azokat aláírjuk, lepecsételjük. Ez egy 
nagyon nagy adminisztratív folyamat, ami itt zajlik. A CSP-Trade csinálja az utca névtáblákat, az is 
egyeztetésre kerül, hogy pontosan mikor és hova kell kitenni a táblákat. 

- Kiss László kiment a teremből 8:25-kor. 

Kiskuti Petra aljegyző: A lakcímkártyaosztáshoz átvételi elismervények készülnek, amelyhez a 
kollégák egyesével ütik fel az új lakcímkártyák számát, hogy amikor a lakosok átveszik, akkor nekik 
már csak aláírni kelljen. Ezeket szétválogatni, csoportosítani, előző nap berendezni az egész termet, a 
fénymásolót, az informatikát, tehát mindent összerendezni, ez egy kis logisztikát igényel. A 
lakcímkártyaosztás általában pénteki és szombati napokon van teljes nap. Általában pénteken 7:30-tól 
18:00-ig, szombaton pedig 8:00-tól 18:00-ig. 4 fő van mindig beosztva, két pár ugye itt a sajátos 
munkamegosztásokat sikerül rendezni, illetve a Deltaregister-től jön minden alkalommal a kolléganő. 
Ilyenkor a lakcímkártya cserét lebonyolítjuk, a számlákat beszkenneljük, nyomtatványokat osztunk. 
Próbáljuk kezelni a felmerülő problémákat, előfordul egy-két kedves ügyfél, kedves lakos, aki levezeti 
rajtunk az ezzel kapcsolatos indulatait, eddig azért több-kevesebb sikerrel mindenkivel meg lehetett 
beszélni a problémáját. Ezt követően, amint túl vagyunk a lakcímkártyaosztáson megy egy második 
körös lakossági értesítő, ez már tértivevényesen megy, ugye azoknak akik nem vették át a 
lakcímkártyát. A jogszabályok szerint adunk nekik egy kis határidőt, viszont utána visszaküldésre 
kerülnek az okmányirodának azok a lakcímkártyák, amiket legyártottunk így akik nem jöttek átvenni, 
azoknak akkor muszáj lesz újat igényelni.  

Nem tudjuk, és nem is lehetséges, hogy ezeket a lakcímkártyákat a végtelenségig tartogassuk. 
Vannak még olyan Rákóczi utcai lakosok, akik még most sem vették át a lakcímkártyájukat, pedig 
november 18-án volt jogerős a határozat. E közben a folyamat között elindul a következő utca 
előkészítése is. Általában az imént részletezett folyamat alatt elkezdődik a következő utcával, utcákkal 
kapcsolatban egy másik is ugyan ezzel a forgatókönyvvel. Az egész hivatal ezen dolgozik, tehát az 
adó, az igazgatás, a pénzügy, a műszak, tehát mindenki és a szervezési iroda a titkárságról, tényleg 
szó szerint mindenki beszáll ebbe a munkába, mert máskülönben nem tudjuk ezt csinálni. Amit 
fejleményként szeretnék elmondani, ami pozitívum, hogy a Fölhivatalnál sikerült elérni azt, hogy 
átvezettetjük az ingatlan tulajdonosok címváltozását is, megengedte a Földhivatal, hogy mi küldjük be 
hozzájuk postai úton a nyomtatványt.  

Tehát az ügyfeleknek, akik ide jönnek tulajdonosként, csak alá kell írniuk azt a nyomtatványt, ami a 
változás bejelentésére szolgál. Ezt a nyomtatványt is megcsinálta a Deltaregister Kft., körlevél 
formájában összehozta ezt a formanyomtatványt az adatbázissal, így az ügyfeleknek már csak alá kell 
majd írni, mi végezzük a többi adminisztrációt. Illetve ugyan ez van a Nyugdíjfolyósítási 
Igazgatósággal is, most már úgy tűnik, hogy ezt is eltudjuk intézni, annyi kell csak, hogy a nyugdíjas 
törzsszámuk legyen náluk és innentől kezdve ezt is mi fogjuk tudni intézni. Nagyon nagy 
adminisztrációs teher ez a hivatalnak és jelentős irodaszer és postaköltség növekedést eredményez 
az önkormányzatnál. Ugye azt már említettem, hogy az együttműködés az okmányirodával a kezdeti 
nehézségek után azért most már nagyon jó, a kollégák nagyon együttműködőek és próbáljuk minél 
több információ átadással segíteni a munkájukat.  
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A Deltaregister Kft.-vel kötött szerződés, a magam részéről azt gondolom, hogy a mindennapi 
tapasztalatok alapján egy nagyon jó döntés volt, mert nagyon sokat segítenek, nagyon jól végzik azt a 
munkát, amit elvállaltak. A közszolgáltatókkal kapcsolatosan felmerült problémák, nem a mi hibánkból 
adódott, az mind a közszolgáltatók hibája volt. A Deltaregiszter miatt folyamatosan egyénre lebontható 
visszaellenőrzésre van lehetőség, tehát nincs olyan, hogy valamelyik ügyfélnek nem tud elintéződni az 
ügye, mert mindig egyedileg utána lehet menni minden ilyen problémás ügynek. A CSP-Trad-del, akik 
az utcanév táblák kihelyezését végzik, velük is nagyon jó az együttműködés és folyamatos a 
kapcsolattartás. Bármilyen probléma van, akkor bejönnek és egyeztetnek a műszakkal és utána 
minden megy a maga útján.  

Sajnos a közszolgáltatókkal van a legtöbb probléma. Nekik van egy nagyon-nagyon rossz 
nyilvántartásuk és ez azt hiszem mindegyik közszolgáltatóról elmondható. Olyan lakcímek vannak 
náluk nyilvántartva, ami nem is tudjuk honnan van, nem tudjuk honnan szedték, és ami a legnagyobb 
probléma, hogy nem helyrajzi szám alapú a nyilvántartásuk. Tehát ha a  lakos bemondta, hogy ő a 
Béke utca 2-ben lakik és, akkor a DMRV beírta, hogy ott lakik, aztán lehet, hogy igazából az a Béke 
utca 5. és nem is az-az ingatlan, de ez őket nem érdekelte. Most, amikor kikerülnek a jó határozatok, 
a jó és pontos címekkel és ezt egy rossz adatbázison vezetik át, akkor az csak egy újabb rossz 
adatbázist fog eredményezni. A Főgázzal odáig jutottunk, hogy személyesen helyszíni egyeztetésre 
jöttek ki, mert annyira nem tudták kezelni a náluk lévő adatbázist, amit a Tigáz-tól kaptak. A Tigáz-
DSO-val szintén felvettük a kapcsolatot és egyeztetések vannak, adattáblákat gyárt a műszak, annak 
érdekében, hogy most már végre egy helyrajzi szám alapú, minden szempontból stimmelő adatbázis 
jöjjön minden közszolgáltatónál létre. A DMRV is kapott már anyagokat, a DMRV is fog ugyan olyan 
folyamatosan frissülő Excel táblát kapni, ami a régi és az új címeket tartalmazza. A postával 
folyamatos a kapcsolattartás, szegények ők küzdenek a legtöbbet a postai küldemények kivitelével, 
térképet kértek és kapnak is természetesen, most már, hogy haladunk egyre nehezebben követhető a 
változás. 

- Kiss László visszajött a terembe 8:32-kor.  

Kiskuti Petra aljegyző: Egy két gondolatot még a problémákról a teljesség igénye nélkül. Nagyon-
nagyon nagy káosz van, lehet, hogy így kívülről annyira nem látszik, de ha így folyamatban minden 
utcát megnéz az ember, minden utcában olyan problémák vannak, amire széttárjuk a kezünket és 
fogalmunk sincs, hogy hogyan alakult ki, de ez van és meg kell oldani. Rákóczi utcában pl. egy család 
három különböző címre van bejelentkezve, ugyanabban az ingatlanban laknak, egymástól két-három 
házzal arrébb lévő házszámok alá vannak bejelentkezve, így élnek évek óta, de most megoldottuk. 
Két különböző család van ugyanarra a lakcímre bejelentkezve, egymástól körülbelül 10 házra laknak. 
Szerencse, hogy ismerjük őket, és így helyre tudtuk rakni őket. Ehhez mindig át kell nézni a tulajdoni 
lapokat, a térképet, a címnyilvántartást, az kié, egy család-e, hiszen a nevek alapján nem mindig 
tudjuk, hogy ki hova tartozik. Tehát megnézzük a másik nyilvántartásban, anyja neve stimmel, akkor 
ők valószínűleg egy család. Tehát iszonyatosan nehéz ezeket összehozni, főleg, hogy ezek 
folyamatosan változó nyilvántartások.  

Mi lekérünk egy nyilvántartást, ha másnap bejelentkezik ide-oda-amoda, már nem jó ami nálunk van. 
Van olyan, aki nem a saját tulajdonában lévő ingatlanra van bejelentkezve, hanem a szomszédéba. 
Erre volt példa most, ezt ki sem tudtuk javítani, erre már csak a lakcímkártya átvételekor derült ki, mert 
itt volt a szomszédasszonya és nem értette, hogy miért van közöttük még egy ingatlan, hiszen ők 
szomszédok, és addig beszélgettek és néztük a térképet, hogy tulajdonképpen ők egy házzal odébb 
vannak bejelentkezve évtizedek óta. Ezt most helyre tettük, javítottuk. Határ utcában laknak 
ténylegesen az ingatlanban, Arany János utca 1/a-ra vannak bejelentkezve, maga az ingatlan mind a 
három a Határ utcában van és a család egyik tagja pedig a szomszédhoz van bejelentve, aki tényleg 
az Arany János utcában lakik. Az a  baj, hogy mindig maradnak függő helyzetek, itt mindig figyelni kell 
ezeket, hiszen a Határ utca majd később jön, a fiatalember ott maradt még az Arany János utcában, 
majd őt akkor tesszük át, amikor a Határ utca készen van. Ezt mindig jegyezni kell, fel kell írni, a 
kapcsolatot fel kell venni az ügyféllel, ezek nehézségeket okoznak. Akkor van egy olyan, hogy ugyan 
azon a helyrajzi számon két cím van, két különböző utcában.  

Tehát egy van neki az egyik utcában ezzel a helyrajzi számmal és van neki ugyanezzel a helyrajzi 
számmal egy teljesen másik utcában. Elég gyakran fordul elő, és jelentősen megnőtt a lakcím 
fiktívállási ügyirat forgalmam, mert itt szembesülnek az emberek, hogy számukra esetleg teljesen 
ismeretlen emberek vannak bejelentkezve az ő ingatlanukra, akik általában az egy-kettővel előtti 
tulajdonosi kört takarnak. Ezt felderíteni már nem igazán lehet, de ezeket is megpróbáljuk rendezni. 
Van olyan, hogy a két utcát érintő ingatlannál az egyik utcára eső cím az a másik utcán van kirakva. 
Tehát hiába keresem én itt a 102-t, mert az a másik utca. A lakos onnan jár be és oda rakta ki a 
házszámot, igaz, hogy a Bartókét és nem a Petőfiét, de nem baj.  
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Ezeket nehéz kezelni még a helyszínen is. Rendszeresen előfordul, hogy a tulajdoni lapokon szereplő 
cím az eltér a tényleges lakcímtől, holott a kettő cím megegyezik. A Fömivel felvettem a kapcsolatot, ő 
az a fölhivatalos intézmény, akik ezeknek az ingatlan címeknek az átvezetését végzik a KEKKH 
adatszolgáltatása alapján. Valószínűleg most már ők is tudják, hogy folyik nálunk ez a folyamat, mert 
az eddigi egy hónapos átvezetési határidők maximum egy hétre csökkentek le, tehát folyamatos és 
rendszeres és most már szépen alakul az adatbázis, a tulajdoni lapok lekérése alapján ez látszik. Van 
olyan, hogy van egy létező lakcím, viszont nem tudunk hozzá kötni egy ingatlant sem, egy idős bácsi 
van bejelentkezve. Szerencsére van lakóhelye, őt külön meg fogjuk keresni, mert effektív nincs olyan 
ingatlan, amihez az a házszám tartozik.  

Nagyon nagy problémát okoz, hogy a házszámtáblák nagyon kevés helyen vannak kitéve, ez a 
helyszíni szemlék során okoz nehézséget. Ugyanakkor nagyon érdekes dolgot találtunk, a József 
Attila utcára van egy nagyon jó példa. A páros oldalon a 112 után a szomszédos ingatlan 120, elmegy 
a számozás 130-ig, a következő ingatlan már 106, ismételten elmegy 120-ig, aztán jön a 106, és a 
szomszédos telek már a 136. A másik oldalon van a 135-ös, az mellett van két üres telek a 
harmadiknak a házszáma már 143, szóval ott megint kimaradt egy. Majd a 143 után következik egy 
újabb 135, négy ingatlan különböző nevű és formájú alátörésekkel, mint a 135/40. Ezt nem tudjuk, 
hogy hogyan alakult ki, majd az 5. ingatlan ismételten 135 és ilyen minden utcában van, nem egy, 
nem kettő. Kisakkozni, hogy ki hova tartozik, kié melyik ingatlan és melyik családhoz tartozik, ahhoz, 
aki be van jelentkezve, ez iszonyatosan nehéz feladat, de eddig még azt hiszem, hogy mindenkit 
sikerült jó címre bejelentenünk. A Rákóczi Ferenc utcánál a páratlan oldalon a régi házszámok 215-ig 
tartottak, most az újnak 299-ig megy a számozása. A páros oldalon a régi 232 volt most 278. Tehát itt 
a hiányzó számú ingatlanok hol voltak eddig illetve milyen házszámmal, az kérdés. Egyik legjobb 
példa egyébként erre az óvoda, iskola példája, ugye a 84-gyel. Mindegyik az és egy utca is van 
közöttük. Ezeket az anomáliákat eddig nagyon jól sikerült felszámolnunk. Jelenleg körülbelül a 
folyamat felénél tartunk. A Bartók Béla utca átvezetése történt meg pont a mai napon és nagyon szép 
lett, csak ezt tudom mondani, bocsánat. Ezt ameddig idáig eljutottunk ez egy iszonyatosan nagy 
munka előzi meg és mivel párhuzamosan több részmunka, folyamat fut együtt, így nagyon nehéz, 
nagyon sokat dolgoznak vele a kollégák.  

Említettem, hogy a felénél tartunk körülbelül, kint van már a Petőfi Sándor utca, hétfőn lesz kitéve a 
József Attila utca, aztán következik a Vak Bottyán, illetve vissza-vissza fogunk térni, egy-két kimaradt 
utcára. Most a magán ingatlanok után el fogjuk kezdeni a Csap utcát is és az Arany János utca másik 
felét. A tavaszra hagyjuk, a végére a Diófa utcát és azokat a fenti területeket, ahol elég problémás a 
külterületi ingatlanok miatt a számozás. Illetve szépen visszajövünk a lenti kimaradt utcákra, a 
Kvassay telepet és a kisebb utcákat a nyáron próbáljuk megcsinálni. Tekintettel kell lennünk arra, 
hogy a nyári szabadságok miatt nem fogjuk tudni ezt a logisztikát így összehozni, mert a kollégáknak 
a szabadságokat ki kell adni. Tehát igyekszünk a végére hagyni azokat a kisebb utcákat, ahol esetleg 
csak egy-két javítás szükséges, vagy egyedi határozatokkal meg lehet oldani. Én ennyit szerettem 
volna mondani, ha van kérdés, akkor arra szívesen válaszolok.  

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen, én úgy gondolom, hogy nagyon-nagy munka zajlik 
itt, én látom ezt a napi munkában. Ezek az információk is alátámasztják azt, amik azért közismertek. 
Én úgy gondolom, hogy végre rend lesz, és úgy gondolom, hogy a képviselő-testület jól döntött és 
felelősen vállalta be, hogy ezt végre helyre teszi. Ezek a példák is mutatják, hogy nem eredménytelen 
a dolog. Én ezúttal is köszönöm a munkában résztvevőknek a nagy teljesítményt.  

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 8:42 perckor bezárta. 
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